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Manj denarja za 
varstvo vozačev 
Občina Žiri je v proračunu za prihodnje leto 
sredstva za varstvo vozačev na šoli zmanjšala 
za skoraj dvajset tisoč evrov, zato šola svetnike 
poziva, naj o tem ponovno razmislijo. 

MATEJA RANT •••••••••••••••••••••••• 

Žiri - Občinske svetnike je 
že pred časom zbodlo v oči, 
da občina za varstvo voza
čev šoli namenja kar 48 tisol 
evrov, zato so na eni od prete
klih sej sprejeli sklep, da o b 
linska uprava preveri, kako 
šola porablja ta sredstva, obe
nem pa naj se opravi tudi 
analiza, koliko za to name
njajo sosednje občine. Na 
podlagi tega so sredstva za 
varstvo vozačev znižali na 30 
tisol evrov. V šoli se z zniža. 

koliko v teh občinah na leto 
namenijo za varstvo vozačev. 
Izkazalo se je, da žirovska ob
lina za to namenja nekajkrat 
več sredstev kot vse sosednje 
občine, čeprav jev njihovi šoli 
v varstvo vozačev vključenih 
najmanj učencev. »Tudi po 
znižanju sredstev na trideset 
tisol evrov bi za varstvo voza
čev še vedno namenjali da
leč največji znesek na učen
ca v primerjavi s sosednjimi 
občinami,« je poudaril žu. 
pan, ki je ob tem tudi ostro 
zavrnil nekatera namigova-

Svetnica Maja Justin Jerman, ki je tudi članica sveta 
šole, je predlagala vzpostavitev dialoga z vodstvom 
šole, da bi ugotovili, koliko sredstev zadostuje, da 
učenci v času, ko čakajo prevoz, ne bi bili prepuščeni 
cesti in bi bilo zanje ustrezno poskrbljeno. 

njem sredstev ne strinjajo, 
saj kot pravijo, otroci sodijo 
med najranljivejše skupine 
ter potrebujejo posebno skrb 
in v času odraščanja tudi nad
zor, zato si želijo, da bi obči
na o zmanjšanju sredstev po
novno premislila. 

Občina je s tem na zadnji 
seji seznanila tucli svetnike. 
Kot je pojasnil župan Franci 
Kranjc, so iz petih sosednjih 
občin pridobili podatke, 

nja, da naj bi ukinjali varstvo 
vozačev. Svetniki so večino
ma podprli racionalizacijo 
sredstev na tem področju, 
obenem pa so se strinjali, da 
pri otrocih ne bi smeli varče
vati. Župans iželi,da bi v času 
javne obravnave proračuna 
tucli v dogovoru s šolo prišli 
do konkretnega predloga, ko
likšen znesek za varstvo voza
čev bi bil ob optimizaciji stro
škov še _ustrezen. 

Aleš Kalan ostaja direktor Javnega zavoda Sotočje 

Medvode - Medvoški občinski svetniki so dali soglasno 
podporo Alešu Kalanu za direktorja Javnega zavoda Sotočje 
Medvode za mandatno obdobje petih let. Do roka za oddajo 
prijav je prispela ena popolna prijava, in sicer že omenjenega 
Kalana, ki je zavod vodil že doslej. 

Uredili ograjo 
Kamnik- Na pešpoti na kamniške Žale so uredili novo ogra
jo. Kot so sporočili s kamniške občinske uprave, je bila stara 
dotrajana in uničena, zato so se tudi zaradi varnosti odločili 
za montažo nove. 

Mlll-UUlS (M/Ž) 
za izdelavo visokokakovostnih akustičnih sten 
in vrat za prireditvene dvorane 

tELtsKTRl(ARJE (M/Ž) 
za vzdrževalna dela, odpravljanje napak ter optimizacijo 
proizvodnih naprav in napeljave v delavnici 

te imate strokovno izobrazbo in izkušnje na svojem 
področju, se obrnite na Janeza Grilca na telefonsko· 
številko 0043 67 604 601 702. 

Veselimo se vašega klica. 
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Najprej sanacija v Goričanah 
Po prejemu denarne pomoči države za sanacijo po poplavah v Medvodah začenjajo dela na cesti 
v Goričanah, sledila bo sanacija podvoza pod železniško progo. 

MAJA BERTONCELJ 

Medvode - Občina Medvo
de začenja težko pričakova
no sanacijo ceste na obmo
čju kopališča v Goričanah, ki 
je bila močno poškodovana 
v času avgustovskih poplav. 
Reka Sora je odnesla avtobu
sno postajališče in polovico 
cestišča ter poškodovala tucli 
drugo infrastrukturo na tem 
območju. Po prejemu de
narne pomoči države za sa
nacijo po poplavah so takoj 
pristopili k podpisu pogod
be in uvedbi izvajalca v delo. 

» V sklopu sanacije bo iz
vajalec v prvi fazi uredil vso 
komunalno ter telekomu
nikacijsko infrastrukturo, 
ki poteka v samem vozišču. 
Nato bo vgradil tamponsko 

Reka Sora je odnesla 
avtobusno postajališče 
in polovico cestišča ter 
poškodovala tudi drugo 
infrastrukturo na tem 
območju. 

podlago ter na ;,ovo položil 
robnike na območju, kjer 
sta bila avtobusno postajali
šče ter hodnik za pešce. Sle
cli asfaltiranje postajališča, 
hodnika za pešce ter vozišča. 
S tem želimo čim prej spro
stiti promet brez polovične 
zapore, ki je vzpostavljena 
že od 4. avgusta. Vzporedno 

Avgustovske poplave so na cesti na območju kopališča v Goričanah povzročile veliko 
škodo, ki jo bodo zdaj sanirali. / ro10: Ptttf Kolenina, 

s sanacijo cestišča bomo sa
nirali tudi brežino. Predvi
den je nov betonski oporni 
zid. Sama brežina se bo do
datno zavarovala s kamni
to zložbo, ki bo preprečeva
la erodiranje brežine ob mo
žnih novih višjih vodosta
jih reke Sore,« so sporočili z 
Občine Medvode. 

Na podlagi zbiranja po
nudb bo dela izvedlo podje
tje Komunalne gradnje, nji
hova vrednost bo presegla 
tristo tisol evrov. Če bodo 

vremenske razmere dopuš
čale, bodo končna še letos. 
V času gradnje bo veljala po
lovična zapora, promet bo 
urejen s semaforji. V teku in 
pripravi so tucli drugi projek
ti sanacije po poplavah. Na
povedujejo, da bodo še v tem 
mesecu začeli sanacijo pod
voza pod železniško progo v 
Goričanah. 

Župan Medvod Nejc Smo
le je pojasnil, da je Občina 
Medvode od države prejela 
povračilo za intervencijske 

stroške avgustovskih poplav 
v višini 663 tisol evrov, kot 
tucli predplačilo za sanaci
jo škode v višini dobrih pet 
milijonov evrov, kar pred
stavlja slabo polovico popi• 
sane škode na.občinski jav
ni infrastrukturi. »Upamo, 
da to niso vsa sredstva, ki jih 
bomo dobili od države. Naj
manj v letu in pol moramo 
pripraviti projekte, potem 
pa lahko zaprosimo za na
daljnja sredstva,« je dodal 
župan. 

Razprava o zimski službi 
Vodiški občinski svet je obravnaval poročilo nadzornega odbora o porabi proračunskih sredstev za 
zimsko vzdrževanje občinskih cest v pretekli sezoni. 

ANA JAG001c Doll.AN ....................................... 

Vodice - Nadzorni odbor 
(NO) Občine Voclice je ugo
tovil, da je bilo njeno delo
vanje v povezavi z izvaja
njem zimske službe v se
zoni 2022/23 nepravilno in 
nesmotrno. Kot je zapisal v 
poročilu o opravljenem nad
zoru, pri katerem se je osre
dotočil na namenskost in 
smotrnost porabe proračun
skih sredstev, občina ni za. 
gotovila ustreznega nadzo
ra nad izvajanjem pogodbe, 
saj je izvajalec·v vseh obra
čunskih obdobjih prekoračil 
pogodbeno dolocene količi
ne na skupaj 16 postavkah iz 
popisa del. Z izvajalcem ni 
sklenila aneksa k pogodbi, 
s katerim bi naročila izved
bo večjih količin, poleg tega 
je plačala gradbena dela, ki 
jih je opravil v drugem ča
sovnem obdobju, na podlagi 

druge pogodbe in niso pove
zana z izvajanjem zimskega 
vzdrževanja cest, s čimer je 
bil občinski proračun po na
vedbah odbora oškodovan za 
nekaj manj kot 8800 evrov. 
Pri zadnji ugotovitvi gre za 
dela, ki jih je izvajalec opra
vil v okviru predhodnega iz
vajanja zimske službe in za 
katera je izdal dobropis. NO 
je občini priporočil, naj uve
de postopek za vračilo nave
denih sredstev in v prihod
nje ravna v skladu z določil.i 
vsakokratnega odloka o pro
računu. Priporočila je podal 
tudi za odpravo drugih ugo
tovljenih pomanjkljivosti in 
nepravilnosti. 

ŽupanAcoFranc Šuštar je 
na seji občinskega sveta po
udaril, da obsega del ni mo
gole vnaprej predvideti ter 
da je bilo plačano, kar je bilo 
naročeno in izvedeno. »Po
godba ni bila prekoračena,« 

je dejal. Namestnica pred
sednika NO Mojca Ločni
škar je potrdila, da pogodbe
na vrednost kot celota ni bila 
prekoračena. »Ni pa bila po
godba po mnenju NO pravil
no izvršena,« je opozorila. 

Občinske svetnike in 
svetnice je poleg dodatnih 
pojasnil zanimalo, kako bo 
oblina ukrepala. Med dru
gim je bil izražen tudi pred
log, da se vzdrževanje cest 
uredi s podelitvijo koncesije 
in da naj NO ugotovitve pos
reduje računskemu sodišču. 
Predsednik odbora Marko 
Bošnjak je pojasnil, da to na
rekuje že poslovnik NO, te 

je ugotovljena hujša kršitev 
predpisov, s tem da ni defini
rano, niti v poslovniku niti v 
občinskem statutu, kaj jehuj• 
ša nepravilnost. Odločitev o 
nadaljnjem ravnanju so sve
tniki prepustili članom NO, 

• obenem je bila dana pobuda, 

naj v prihodnje ustrezno do
polnijo poslovnik. 

Predsednik NO je po seji 
na naše vprašanje glede na
daljnjega ukrepanja odgovo
ril, da bo odbor ravnal v skla
du s poslovnikom ter dodal, 
da se za hujšo kršitev šteje 
vsako nepravilno poslova
nje, če je nadzorovana oseba 
poslovala v nasprotju s pred
pisi, proračunom in z dru
gimi akti (s pogodbo, kolek
tivno pogodbo ter z drugimi 
splošnimi in posamičnimi 
akti), ki bi jih morala upošte
vati pri svojem poslovanju. 

Oblina Vodice bo po bese
dah župana upoštevala pri
poročila in NO obvestila o 
načinu upoštevanja. Ob tem 
je pojasnil, da upoštevanje 
določenih priporocil še pre
verja na pristojnih ministr
stvih, občina pa je že spro
žila postopek za zahtevek za 
vračilo sredstev. 


